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Zápis č. 5/2015 zjednání Místní komise Sady 

Datum jednání; 12. května 2015 od 15.30 hodin, ukončení v 18.30 hodin 
Místo jednání: Kulturnídům v Sadech 
Přítomnost: 

 

Program: 

1.  Zahájení 
2.  Jednání komise se členy Rady města Uh. Hradiště 
3.  Setkání MK a členů RM s občany místní části Sady 
4.  Závěr 

1.  Zahájení 

Předseda Místní komise Sady Ing. Janík zahájil jednání a přivítal přítomné. Jednání se zúčastnili Členové RM a vedoucí odborů, v jejichž 
kompetenci jsou projednávané podněty Místní komise Sady. Po tomto jednání se přítomní zúčastnili setkání s veřejností. 

2.  Jednání se členy RM 

02/01/2011/SA - vybudování cesty/chodníku spojující sídliště Východ a ul. Pod Lípkami - problematika je řešena od roku 2006 za 
spolupráce odboru SMM. Doposud proběhlo několik jednání s vlastníky pozemků. V řešení jsou 3 pozemky. 
Problematika je sledována v rámci porady vedení a VO. Variantou je chodník a osvětlení bez těch částí, které nejsou 
majetkově dořešeny (informace Ing. Blaha) - sledovat 13. 4. 2015 - sledovat 
12.  5. 2015 - Ing. Lecián - po dohodě s OD jsme toto zařadili do pasportu veřejných komunikací. V 
případě, že dotčení nebudou ochotni jednat, je možné požádat silniční správní úřad o zřízení VB. 

09/01/2011/SA - záplavy červen 2010 - největší škody na majetku občanů vznikly v lokalitě Beščeně, na zahrádkách před fotbalovým 
hřištěm a v ulicích Za Dědinou a Ztracená. 
V roce 2012 byl členům komise představen projekt protipovodňové ochrany na řece Olšavě, který realizuje město 
Kunovice. Místní komise Sady spolupracuje s Mikroregionem Dolní Poolšaví, který se problematiku povodní také 
zabývá. V roce 2014 byl systém včasného varování spuštěn. 
13.  4. 2015 - sledovat 
12. 5. 2015 - na jednání byl vznesen dotaz ohledně časového horizontu budování protipovodňových opatření. 
Ing. Blaha - plán prací není, vzneseme dotaz na Povodí Moravy v souvislosti s realizací akce. 

04/02/2011/SA - Kanalizace na ulici Na Jordálce - při velkých deštích dochází k zaplavení komunikace, při odborné prohlídce kanalizace v 
této ulici bylo zjištěno, že je nedostačující. V dubnu 2011 byla sepsána ze strany občanů petice, v níž žádají řešení této 
situace. V roce 2012 byla zpracována studie firmou Ekola s. r. o. navrhující řešení problematiky kanalizace na této ulici.
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V  roce 2014 byla MK Sady seznámena s materiálem odboru architektury, který v rámci studie území mapuje možnosti 
odkanalizování ul. Na Jordálce. Studie zahrnuje odvodnění širšího území - část ul. Solná, Na Jordálce, Za Kovárnou za 
pomocí nové dešťové kanalizace. Splaškové vody by byly řešeny za pomoci retenční nádrže na ul. Solná. Náklady na 
vyřešení této problematiky jsou odhadovány na 8,6 mil. Kč bez DPH. Dle informace Ing. Fryštáka nejsou v rozpočtu 
města vyčleněny finanční prostředky na realizaci této akce. 
13. 4. 2015 - sledovat 
12. 5. 2015 - kanalizace je součástí studie zahrnující větší území - fínanční zajištění by mohlo být z dotace, v 
současnosti nejsou k dispozici všechny potřebné dokumenty pro podání žádosti o dotaci. Ing. Blaha - musí být 
rozhodnuto, zda na tuto akcí bude zpracován projekt. 

08/01/2013/SA - Kulturní památka Výšina sv. Metoděje - MK upozornila na nedostatečnou propagaci a údržbu blízkého okolí této 
významné památky. 
Dle odboru APR - obnova národní kulturní památky byla započata výstavbou přístupové komunikace, vr. 2014 by mělo 
dojít k obnově informačního systému. Původní přístupová cesta, která vede přes plochu bývalého židovského hřbitova 
po soukromých pozemcích, nebude obnovena. 
V  závěru roku 2014 byly zahájeny přípravné práce k obnově mobiliáře, stojanů na kola. MK Sady požádala o podrobný 
rozpis připravované akce, vč. jejího rozpočtu a způsobu financování. 
19. 1. 2015 - Ing. arch. Holý navrhl seznámit komisi s připravovaným projektem na příštím zasedání MK - MK má 
zájem o informaci. 
16. 2. 2015 - Ing. arch. Holý se zúčastní jednání komise dne 16.3. 2015 
16. 3. 2015 - Projekt Výšina sv. Metoděje podrobně řeší významnou archeologickou lokalitu Sady „Špitálky“. Cílem 
studie je vyřešení prezentace památky a souvisejícího mobiliáře, osvětlení a orientačního systému. Tato studie navazuje 
na územní studii zr. 2012, která se zabývala dopravní obsluhou tohoto území, 
Usnesení: Místní komise Sady bere na vědomí záměr projektu Výšina sv. Metoděje a doporučuje odborům 
životního prostředí, dopravy a architektwy a územního plánování zabývat se propojením projektu Výšina sv. 
Metoděje s místní Části Sady prostřednictvím lokality Cigánka. Dalším možným rozšířením této lokality je pěší 
stezka vedoucí ke kostelu v Sadech, který patří ke kulturním památkám v regionu. Dále Místní komise Sady 
navrhuje zřídit ii nově vybudované přístupové cesty přírodní parkoviště. 
12. 5. 2015 - radním byl na místě představen projekt, Ing. Janík zdůraznil návrh MK Sady na rozšíření 
projektu o spojovací cestu do Sadů přes „Cigánku“. Dále komise doporučuje rozšíření osvětlení a údržbu 
Cigánky a v její horní části zbudovat parčík. 

09/01/2013/SA - Pohřebiště v Sadech - místní komise doporučuje OŽP pokračovat v rekonstrukci chodníků včetně osvětlení. V průběhu 
roku 2014 bylo opraveno oční vstupní schodiště do hřbitova, oprava mimopáteřních chodníků nebyla realizována. MK 
požádala o nové nacenění oprav. 
19. 1. 2015 - i přes nesouhlas komise s uzamykáním hřbitova, bude dle požadavku vedení města od 
1. února hřbitov uzamykán dle Provozního řádu pohřebiště. Zpracování PD na opravu mimopáteřních chodníků bude 
zadáno - sledovat 16.2. 2015 - sledovat 
16. 3. 2015 - do konce března bude zpracována nová studie k opravě chodníků na pohřebišti - info - OŽP 
13.4. 2015 - sledovat 
12.5.2015- Ing. Blaha - je nutné chodníky dodělat 

01/01/2014/SA - Finanční rezerva z rozpočtu města - v roce 2014 měla MK k dispozici finanční částku ve výši 812,9 tis. Kč (776 tis. 
Kč pro rok 2014 + 36,9 tis. Kč převod zroku 2013). MK doporučila použít finance na 1. etapu rekonstrukce schodů ke 
kostelu. Do konce března 2015 bude zpracována projektová dokumentace. 
19. 1.2015 - v roce 2015 má Místní komise Sady k dispozici částku 822 tis. Kč - sledovat 16. 2. 2015 - na základě 
informace vedoucího odboru dopravy, že oprava schodů bude z finančních důvodů rozdělena na 2 etapy, doporučuje 
místní komise použít na opravu obou částí schodů také finanční rezervu, kterou má Místní komise Sady k dispozici v 
roce 2015. 
Usnesení: Místní komise Sadv jednohlasně schvaluje použití finanční rezervy pro rok 2015 na opravu schodiště 
ke kostelu. Z tohoto důvodu žádá o převedení částky do rozpočtu odboru dopravy, který opravu schodů 
zajišťuje. 
16. 3. 2015 - usnesení bylo zasláno vedoucímu odboru dopravy a vedoucímu ekonomického odboru k provedeni 
změny v rozpočtu. 
13. 4. 2015 - sledovat 
12. 5. 2015 - v dubnu přijalo ZM rozpočtovou změnu, jejíž součástí je použití prostředků komise pro rok 2015 
na realizaci druhé částí schodiště. Opravu bude realizovat odbor investic.  
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03/03/2014/SA - Meliorační potok - Místní komise doporučuje vyčištění melioračního příkopu již od areálu Tonja po celé jeho délce až k 
ústi do řeky Olšavy. Příkop je silně zanesen. 
19. 1. 2015 - s čistěním počítá OŽP v roce 2015 
13. 4.2015 - sledovat 
12.  5. 2015 - bude provedeno v srpnu 

04/01/SA/2014 - MK doporučuje opravit stoly v dolním sále KZ Sady - informovat ředitele KK. 
19. 1. 2015 - sledovat 
16. 2. 2015 - zjistit informace o plánu obnovy mobiliáře kulturních zařízení na odboru kultury 16. 3. 2015 - dle 
informace odboru kultury obdrží Klub kultury finanční částku na částečnou obnovu mobiliáře místních kulturních 
zařízení 
13.  4. 2015 - dle informace ředitele Klubu kultury bude mobiliář kulturních zařízení postupně obnovován - 
sledovat 
12.  5.2015 - sledovat 

04/03/SA/2014 - Umístění zrcadla u domu č. p. 24 v ulici Solná a v křižovatce ulic Vřesová a Solná cesta 
z důvodu špatných rozhledových podmínek. Situace u č. p. 24 byla vyřešena. V případě výjezdu z ulice Vřesová brání 
dostatečnému rozhledu zejména vitríny, umístěné podél domu. Odbor dopravy instruoval odbor SMM a APR k 
odstranění těchto vitrín, dále je navržena změna dopravního značení - zjednosměmit úsek ulice Vřesová pouze pro 
vjezd od křižovatky po budovu MŠ, a dále jednosměrný průjezd podél bývalé prodejny potravin. MK Sady 
doporučuje vyčkat s odstraněním vývěsních ploch na zjištění odboru SMM, poté může dojít k odstranění či změně 
dopravního řešeni. 
16. 3.2015 - sledovat, naplánovat návštěvu p. Pavlíčka (OD) po jamí obchůzce 
13.  4. 2015 - Ing. Havelka zaslal návrh změny dopravního značení v ul. Malostranská a Vřesová, který bude 
projednáván na setkání MK s občany za účasti pana starosty dne 12. 5. 2015 
12.  5. 2015 -bude vyřešeno po rekonstrukci ulic Malostranská, Ztracená a Spálená 

04/05/SA/2014 - Vývěsky v křižovatce ulic Solná a Vřesová - organizace, které užívají vitríny, byly osloveny k vyjádření, řízení doposud 
probíhá, po ukončení podá odbor SMM informaci - sledovat 16. 2. 2015 - v souvislosti s opravou přilehlých ulic 
Spálená a Malostranská je možné, že dojde ke zjednosměrnění ulice Vřesová (pouze pro vjezd). Místní komise 
doporučuie s odstraněním vitrín počkat do wřešení dopravní situace PO opravě ulic. 
16. 3, 2015 - doporučení MK předáno na odbor SMM - sledovat 
13.  4. 2015-sIedovat 
12. 5. 2015 - bude vyřešeno po rekonstrukcí ulic Malostranská, Ztracená a Spálená 

06/03/SA/2014 - Socha P. Marie před pohřebištěm - MK doporučuje restaurovat tuto sochu. 
Ing. Arch Holý informoval, že v roce 2015 je naplánované restaurování sochy 16. 2. 2015 - 
sledovat 
12.  5. 2015 - bude restaurováno v letošním roce - sledovat 

07/06/SA/2014 - Rekonstrukce ulic Malostranská, Spálená a Ztracená - je zadáno zpracování PD na zbývající rekonstrukci, jejíž realizace 
bude prosazována vr. 2015. Rekonstrukci bude nutné realizovat v souladu s opravou vodovodu, kterou zajišťuje SVK 
a. s. 
19. 1. 2015 - sledovat 
16. 2. 2015 - jednání se zúčastnil Ing. Havelka - seznámil členy MK s připravovanou rekonstrukcí uUc - jaro 2015, 
dále byla projednána problematika výjezdu zul. Vřesová - bude součástí programu při setkání s občany dne 12. 5. 
2015. Pan Hanáček doporučil zabývat se prodloužením cyklostezky z Vések do Uh. Hradiště přes Kunovice. Dále 
komise projednala připravovanou opravu schodů ke kostelu. 
16. 3. 2015 - info Ing. Havelka - na základě návrhu k řešení dopravní situace po rekonstrukci ulic, bude zpracován 
projekt změny dopravního značení - bude projednáno při setkání s občany 12. 5. 2015. Návrhem pana Hanáčka o 
prodloužení cyklostezky do Uh. Hradiště se bude zabývat koordinátor cyklodopravy města UH. O výsledku bude 
místní komise informována. 
13,  4. 2015 - oprava vodovodu bude zahájena v červnu, rekonstrukce ulic je přesunuta na období 8-10/2015 
12. 5.2015 - sledovat 

02/02/SA/2015 - Setkáni místní komise s veřejností - na základě požadavku pana starosty připravuje komise veřejné setkání s občany. 
Komise sestaví program jednání a navrhne termín. Setkání se jako host zúčastní pan starosta Ing. Blaha, mohou být 
přizváni i vedoucí odborů, se kterými komise často
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spolupracuje. Termín tohoto setkání bude 22. 6. 2015 (stanovit čas, zajistit místnost, oznámení občanům). 
16. 3. 2015 - dle informace odboru KST, proběhne setkání s občany místní čtvrti dne 12. 5. 2015 z důvodu ukončení 
výchozí RM v místní části Sady. Podrobnosti budou upřesněny později. 
13. 4. 2015 - MK Sady navrhla body kjednání: 
1.  Propojení lokality Výšina sv. Metoděje - Cigánka - kostel v Sadech 
2.  dopravní situace ul. Malostranská 
3.  revitalizace parku před MŠ 
4.  cyklostezka Západ - Východ (podél trati) 
5.  pěší stezka Sady - sídliště Východ 
6.  plán rekonstrukce ulic v Sadech 
7.  vedlejší chodníky na pohřebišti 
8.  chodníky na ul. Solná 
9.  výstavba v lokalitě Na Hraničkách 
MK doporučuje, aby se mimo členy vedení, účastnili setkání také vedoucí dotčených odborů APR, OD, SMM a OŽP. 
12.  5. 2015 - viz ZÁP!S_10RM_MK Sady 

03/01/SA/2015 - Chodník na ul. Solná - MK doporučuje opravu propadlin na chodníku v ul. Solná v úseku od ul. 
Železniční až po ul. Spálená (viz fotodokumentace) - zejména po dešti není možné využívat chodník z důvodu kaluží. 
Jde o úsek v blízkosti mateřské školky, rodiče s dětmi musí vstupovat do vozovky. 
13.  4. 2015 - OD zajistí nejprve předlažbu chodníku mezi ulicemi Vřesová a Spálená. MK Sady děkuje 
odboru dopravy za informaci. 
12.  5. 2015 - bylo provedeno začátkem června. 

03/02/SA/2015 - Poplatky za komunální odpad - občanům v místních čtvrtích bude umožněno zaplatit hotově poplatek za odpad přímo 
vmiste jejich bydliště. V Sadech bude kontaktním místem kulturní zařízení ve dnech 28. 4. 2015 a 30. 4. 2015 v době 
od 8.00 hod do 12.00 hod. Občané budou informováni místním rozhlasem. 
13.  4. 2015 - 
sledovat 12. 5. 2015 - 
proběhlo 

04/01/SA/2015 - Park u mateřské školky - na základě doporučení vedení města, uspořádá Místní komise Sady pietní akt k uctění památky 
obětí druhé světové války k datu 27.4. 2015. Z tohoto důvodu je nutné důkladně vyčistit okolí památníku v parku před 
školkou, očistit památník. MK žádá odbor životního prostředí o zajištění tohoto požadavku do termínu 27. 4.2015. 
12. 5. 2015 - bylo provedeno 

04/02/SA/2015 - Místní rozhlas ulice Železniční, Za Dědinou, Solná - autobusová zastávka Za Kovárnou - MK doporučuje prověřit 
srozumitelnost rozhlasu v těchto lokalitách. 
12. 5. 2015 - ke snížení srozumitelnosti může docházet míšením zvuků z různých zdrojů, obsluha rozhlasu byla 
poučena. 

3.  Setkání MK a členů RM s občany místní části Sady 

viz ZÁPIS_10RM_MKSady 

4.  Závěr 

Předseda a Ing. Blaha poděkovali zúčastněným občanům za podněty a rozloučili se s přítomnými. Jednání bylo ukončeno v 18.30 hodin. 

Ing. Bohumil Janík v. r. Ing. Jana Ondřejová 
předseda MK Sady tajemnice MK Sady 

e-mail: jana.ondrejova@mesto-uh.cz 
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